

Title (en)  
Display unit

Title (de)  
Verkaufsständer

Title (fr)  
Présentoir

Publication  
**EP 2708164 A1 20140319 (FR)**

Application  
**EP 12197250 A 20121214**

Priority  
FR 1161617 A 20111214

Abstract (en)

The display unit (1) has a telescopic toothed rack (2) comprising fixing holes (3) for fixing article presentation units, where the presentation units are chosen from pins (10), double pins (11) and shelves (12). Fixing units (5) comprise permanent magnets placed at opposite ends of the toothed rack to fix the toothed rack in upright position on a support (4) e.g. wall, where the support is made of ferrometal or provided with a ferrometal cover. The magnets are fixed removably by screwing into threaded holes formed at a rear side of the toothed rack.

Abstract (fr)

Le présentoir comporte une crémaillère (2) pourvue de trous d'accrochage (3) de moyens de présentation d'articles. Il comporte en outre des moyens de fixation (5) de la crémaillère (2) en position verticale sur un support. Les moyens de fixation (5) comportent des aimants permanents disposés aux extrémités opposées de la crémaillère (2) et aptes à fixer la crémaillère sur un support en ferrométal ou comportant un habillage en ferrométal. Les aimants (5) sont fixés sur la crémaillère (2) de manière amovible par vissage dans un trou taraudé (6) prévu à l'arrière de la crémaillère

IPC 8 full level

**A47F 5/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 5/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [XYI] US 2011192810 A1 20110811 - KAO JUI-CHIEN [TW]
- [XA] US 2006196841 A1 20060907 - PRICE JERRY [US], et al
- [Y] US 2005011844 A1 20050120 - MAGNUSSON REINE [SE], et al

Cited by

CN109717679A; US2020093285A1; US10912401B2; USD836424S

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**FR 2984104 A1 20130621; FR 2984104 B1 20150717; EP 2708164 A1 20140319**

DOCDB simple family (application)

**FR 1161617 A 20111214; EP 12197250 A 20121214**